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固定家具（全船公区）手册
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固定家具技术说明
Fixed Furniture Technology Explain

1.产品制造商（销售商）承诺产品质量符合国家标准和行业标准，以及船级社认证相关规范要求（须提供CCS入级船检证书）。
1.The product manufacturer (seller) promises that the product quality meets national and industry standards, as well as the requirements of relevant regulations for classification society certification (CCS classification ship inspection certificate must be provided).

2.基层优质家具专用多层板，根据家具用料部位的不同而采用5mm-25mm不等的厚度，具体以世纪游轮确认图纸为准。材料环保等级必须达到E1级及以上。
2.High quality furniture specific multi-layer boards at the grassroots level are used with thicknesses ranging from 5mm to 25mm according to the different parts of the furniture materials used. The specific details are subject to the confirmed drawings of Century Cruise. The environmental protection level of materials must reach E1 level or above.

3.PVC封边条与防火板同纹理及接近颜色，厚度不低于1MM。
3.The PVC edge banding has the same texture and similar color as the fireproof board, with a thickness of not less than 1MM.

4.五金配件：海福乐品牌阻尼铰链，飞机合页品牌为海福乐或相近品牌。
4. Hardware accessories: Haifule brand damping hinge, aircraft hinge brand is Haifule or similar brand.

5.表面防火板颜色、纹理以样品为准，品牌为“富美家”、“万美士”（柜子内部及背板可以使用国产品牌防火板，颜色和纹理必须非常接近），厚度为0.7mm，防火板必须提供中国船级社认可的CCS证书，必须提供符合船检要求的防火等级达到船用低播焰等级的燃烧试验报告。
5.The color and texture of the surface fireproof board are based on the sample, and the brands are "Formica" and "Wanmeishi" (domestic brand fireproof boards can be used for the interior and back of the cabinet, and the color and texture must be very close). The thickness is 0.7mm. The fireproof board must provide a CCS certificate recognized by the China Classification Society, and a combustion test report that meets the ship inspection requirements and achieves the low flame level for marine use must be provided.
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6.家具台面如有玻璃，配透明胶垫，玻璃要求钢化并磨边处理。
6.If there is glass on the furniture countertop, it should be equipped with transparent adhesive pads. The glass should be tempered and polished.

7.所有大理石必须抛光，并且必须用大理石保护涂层密封表面或者其他类似产品。
7.All marble must be polished and the surface must be sealed with a marble protective coating or other similar product.

8.所有焊接口应打磨抛光。
8.All welding joints should be polished and polished.

9.所有室内家具金属应为304不锈钢并以防腐涂料密封，包边金属厚度须≥2mm，承重金属支架厚度≥12mm。
9.All indoor furniture metal should be 304 stainless steel and sealed with anti-corrosion coating. The thickness of the edge metal should be ≥ 2mm, and the thickness of the load-bearing metal bracket should be ≥ 12mm.

10.所有材料不会出现生锈，腐蚀，生霉，腐烂，起壳，开裂，卷边及开叉等情况。
10.All materials will not experience rusting, corrosion, mold growth, decay, peeling, cracking, curling, or splitting.

11.制造前，制造商需提交深化图纸、每一种饰面材料样板（150mm*150mm）供世纪游轮审核确认。
11.Before manufacturing, the manufacturer needs to submit detailed drawings and samples of each decorative material (150mm * 150mm) for Century Cruise's review and confirmation.

12.按照等比例实样的优化需要，尺寸将有所调整。
12.According to the optimization requirements of proportional real samples, the size will be adjusted accordingly.

13.厂商应在批量生产前提交打样样品。
13.Manufacturers should submit sampling samples before mass production.

14.每款产品应保证其稳性。
14.Each product should ensure its stability.

15.产品制造商（销售商）必须确保产品无任何质量问题，并承诺在客户验收一年内对存在问题的所有产品或零件提供免费更换服务，所有产品必须达到合同规定的质量标准，并且适用于商业用途。
15.The product manufacturer (seller) must ensure that the product has no quality problems and promise to provide free replacement services for all products or parts with problems within one year of customer acceptance. All products must meet the quality standards specified in the contract and be suitable for commercial use.
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